



REFERAT
af bestyrelsesmødet
i
ØRNEHØJ GOLFklub
mandag den 11. september 2017.

Tilstede ved bestyrelsesmødet var, Morten Bech, Jørgen Christiansen, Kim Johansen, Claus Brynaa, Mette Prip, Dennis Christensen, Lars Skovsgaard og Lisa Bergmos.

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Referatet fra bestyrelsesmøde den 22. august 2017 blev godkendt og underskrevet.

2. Erindringsliste

Punkt 1: mål er at invitere et par sponsorer ud at spille for at skabe en nærmere og bedre kontakt til sponsorerne. Sponsorudvalget skal finde datoer herfor samt arrangere hvilke der fra bestyrelsen skal deltage og hvilke sponsorer der kan de pågældende tider. Punkt 1, bliver stående.

Punkt 2: Sortering og opdeling af skraldaffald på banen. Kim Johansen og baneudvalget kommer med oplæg i efteråret. Punktet er udvidet med oplæg med nye teestedskilte, punktet bliver stående.

Punkt 3: kommunikation. Lisa kontakter Weltklasse.

Punkt 4: Ombygning af kontor/greenfee området samt ansøgning om tilladelse til udvidelse af udslagshallen. Punkt 4, orientering under hus og byggeudvalg.

3. Formanden har ordet.

Siden sidst: Der skal laves et skilt ved stien ved hul 21, der gør gående opmærksom på, at de nu bevæger sig på en golfbane.

Mia Kuch har rettet henvendelse til bestyrelsen, idet hun gerne vil lave en klubaften omkring mentaltræning. Bestyrelsen besluttede, at Mia Kuch uden omkostninger for klubben, gerne må lave en klubaften.

Kommende arrangementer: DGI afholder sports- & kulturmesse den 13. september, hvor de forskellige foreninger kan præsentere deres sport. Klubben har bestilt en stand og er klar med diverse tilbud til de nye studerende som starter i Aalborg. Herfra deltager Tommy Bitsch og Mikkel Bergmos.



Udvalgs/frivillighedsmatch afvikles søndag den 17. september, hvor bestyrelse, ansatte, udvalg og frivillige er inviteret til den årlige match med efterfølgende frokost.

4. Økonomi, budget og medlemstal

Jørgen Christiansen gennemgik regnskabstallene fra august måned og tallene er fortsat bedre end budgetteret. Der er 1.414 medlemmer og 26 prøvemedlemmer.

Der er 259 fra Ørnehøj der har valgt at være med i 4Golf. Med hensyn til 4Golf kontakter Lisa de Øvrige tre klubber, for at få aftalt et møde med henblik på at få en aftale i stand for 2018.

Der er bevilget kr. 5.000,- fra SIFAs FASTREK pulje, til indkøb af golfudstyr til nybegyndere.

5. Nyt fra sekretariatet.

I forbindelse med at Spar Nord Gistrup lukker, har vi fået lov til at hente nogle møbler fra afdelingen, som kan bruges på kontoret og det nye greenfee område.

6. Information fra udvalgene v/udvalgsformanden.

Hus-og byggeudvalget v/Morten Bech: Der har været det første møde med CBS Byg, hvor der lige er nogle små ændringer til det oprindelige tilbud. Der skal bl.a. tilføjes prisen på udskiftning af badeværelsesmiljøer i henholdsvis omklædningsrummene og i toiletrumene i klublokalet samt ændring af udskiftning af døre, inden kontrakten underskrives. Næste møde er fastsat til den 19. september hvor teamet bestående af CBS Bygs håndværkere er tilstede, ligesom klubbens el-installatør vil deltage. Ombygningen forventes at starte omkring 1. november.

Men hensyn til tilbygningen af Driving Range er der nu indsendt ansøgning til Aalborg kommune om landzonetilladelse. CBS Byg kommer med et tilbud, hvor eget arbejdet, bl.a. tømmerarbejdet er udtaget.

Sponsorudvalget v/Lars Skovsgaard: Der har været møde med Sponsornet, som ønsker at opbygge et erhvervsnet, bestående af klubbens sponsorer og øvrige erhvervsfolk i området omkring Aalborg. Sponsornet arrangerer de månedlige møder med eksterne foredragsholdere og står i øvrigt for alt omkring arrangementerne. Formålet for klubben er at øge sponsorindtægterne og give de nuværende/kommende sponsorer et yderligere tilbud om at netværke. Bestyrelsen besluttede at der skulle arbejdet videre med tiltaget.

Regel-og handicap v/Kim Johansen: Der har været regelundervisning for i alt 18 prøvemedlemmer. Alle deltagerne skal tage prøven på Brian Owvalds hjemmeside.

Der har været taget kontakt til Nick Hüttel fra DGU i forbindelse med droppereglerne ved hul 10.



Udvalget fungerer med de tre personer der er i udvalget. Der har været enkelte der har fået foretaget en opregulering af handicap pga. sygdom.

Turneringsudvalget v/Mette Prip: Der har været afviklet klubmesterskaber med 84 deltagere. Stor ros til greenkeeperne og alle de frivillige hjælpere der var med til at få mesterskaberne afviklet. Det hele forløb som det skulle, selv vejret var bedre end vejrudsigten.

Udvalget bestående af Tommy Bitsch, Jens Elung, Lisa og Mette Prip som startede med at arbejde på at få lavet en 50+ Rangliste, vil nu udvide opgaven og forsøge at finde frem til løsningsmuligheder omkring elite/regionsgolf. I samme forbindelse vil Lars Bonde blive inviteret med til møderne. Håbet er, at der kan komme et endeligt oplæg inden stormødet i december.

Baneudvalget v/Claus Brynaa: Der har været taget kontakt til naboerne til hul 24, for at høre om de kunne være interesseret i at sælge noget jord, så der kunne laves et par 4 hul. Desværre er de ikke interesseret i at sælge.

Greenkeeperne har haft travlt op til klubmesterskaberne, da der i ugen desværre kom voldsomme mængder regn, som har gået hårdt ud over stierne og resten af banen. Greenkeeperne fik dog sat banen flot op.

Der er indkøb og lagt rullegræs flere steder bl.a. på vinterteestedet/green på hul 12 og mellem hul 14 og 15.

Der bliver lavet en arbejdsdag den 24. september 2017, hvor tilmeldingen sker på golfbox. Opgaverne er: Bakken ved hul 10 tee, til højre for den nye rampe ved hul 12 tee, lugning omkring planteskolen, optagning af stiarmeringen ved hul 14/15, evt. også ved hul 11. Oprydning ved sø hul 16 ved p-pladsen.

Arealet omkring klublokalet her er der, trods der var tre til en miniarbejdsdag, stadig meget ukrudt rundt omkring. Der skal måske ansættes en der kan komme engang imellem og sørge for at det kommer til at se ordentligt ud. Frantz skal gerne finde en løsning på problemet.

7. Eventuelt.

Såfremt 1. division Veteraner får medaljer i weekenden når de skal til Næstved, så skal de fejres ved hjemkomst til klubben.

8. Næste møde.

Mandag den 9. oktober 2017 kl. 17.15.



Som referent
Lisa Bergmos